
 

 

REFERAT til KS-møde, den 14.12. 2023 på Brøndbyvestervej 58 kl. 8-10.30 

Dato og tidspunkt Kl. 8-10.30                                                                                         

Mødefacilitator Anna 

Ordstyrer Flemming 

Referent Anna 

Kontaktperson Sarah 

Afbud Thomas med på MEET:  
 
Klik på det følgende link for at deltage i videomødet: https://meet.google.com/fgc-jsjd-kaw 

Brød og kaffe Flet og Anders 

 
 

PUNKT TID Orientering 
Drøftelse 
Beslutning 

MÅL REFERAT Kommunikation 
til medlemmer - 
ansvarlig: 
 
TR 
GLF info 
FU 

Morgenmad og løs snak 15     

Godkendelse af referat 
Referat til KS-møde 23.11. 202 

1   Godkendt  

Tema      

      

https://meet.google.com/fgc-jsjd-kaw
https://docs.google.com/document/d/1ObXoRbbrUw2AtgwEY8kHoUig-z055mzC553iqjdYdhU/edit?usp=sharing


DLF/GLF-relevant      

Skolestruktur  
- dialogforum 
- workshop/SOS Glostrup 
- inddragelse  

45  Erfaringer udveksles fra 
dialogforum og 
workshoppen. Hvad tager 
vi med os af 
opmærksomhedspunkter? 
 
Inddragelse i den videre 
proces. 
 
Er det f.eks en overvejelse 
værd at bruge nogle af 
oplæggene fra 
workshoppen til 
medlemssnak / møder om 
skolestruktur? 

Dialogforum - politikerne var meget opmærksomme på, at 
inddragelsesprocessen skulle være skarpere, der skal være en tættere 
inddragelse og ikke kun et dialogforum og to workshop. 
 
Erfaringer fra workshoppen, den 11.12. 
 
Ikke særligt mange tilstede, som står på gulvet hver dag. 
Tankevækkende. Der manglede flere lærerstemmer. 
Svært at tale ind i emnerne - hvilket niveau taler vi på? Det var ikke så 
klart, hvad vi skulle drøfte - det var i alle retninger, på mange niveauer. 
Det kunne virke som om, vi slet ikke vidste, hvordan man driver skole. 
 
Temaet “Frihed og fællesskab” - udskolingen blev nævnt, men det skulle 
vi slet ikke tale om endnu.  
 
Alt hvad der blev talt om under de forskellige emner, det er jo netop det, 
den enkelte skole selv skal træffe beslutning om i samarbejde ude på 
skolen. 
 
Det var lidt for stort - et af temaerne var Fritidstilbuddet, det aner lærerne 
ikke noget om det. Specialtilbuddet - også svært at tale ind i. Alternativt 
lave små separate workshops for mindre enheder, der ved noget om det 
og reelt kan byde ind. 
 
Mange forskellige input - tilfældigt, hvad der kommer til at styre 
“dagsordenen”. 
 
Har brug for den tætte inddragelse - følgegrupper, så vi kan få vores 
fokus i spil. 
 
Fremdadrettet 
At det bliver mere konkret, det vi skal forholde os til inden workshoppen. 
En forberedt dagsorden, der er mere konkret. 
At de relevante mennesker, der rent faktisk kan byde ind, inviteres ind. 
 
Vi skal ikke have besluttet alt på forhånd. Styrelsesvedtægten skal ikke 
være så fyldig, der skal være råderum ude hos de lokale SB’er. 
 
Skal vi holde baglandsmøder med de relevante parter - specialområdet, 
lærerne osv. med udgangspunkt i de spørgsmål, der blev præsenteret til 
workshoppen? Skolerunde med Thomas og Anna. 
 
Løbende informationsflow - “Nyt om Skolestruktur” - oftere og kortere info. 
 

 



Lønforhandling 
- næste forhandling 19.12. 

10  FU præsenterer orienterer 
om foreløbige drøftelser 
og får KS-input. 

  

Hovedstyrelsesvalg DLF 

DLF_Kreds_stemmeproc
ent_Valggruppe1.xlsx 

Kandidaternes+stemmer
+opdelt+på+kredse_Valg
gruppe1 (2).xlsx 

20  Evaluering af resultatet og 
vores arbejde. 
Hvad tager vi med videre? 

  

PAUSE 10 
- 9.30 

    

Lokalaftale      

A20 Erfaringsopsamling den 12.12. 
- og den videre proces 

35  Vi samler op på erfaringer 
fra mødet 12.12.  
- taler fremtidig proces 
 
 

Godt møde. Vi ser de samme problemer på skolerne - ledere og TR. 
 
Skole-hjem-tid: 
Generelt skole-hjem-samarbejde 
Skole-hjem-samtaler 
 
Ikke give mere tid til flere, men koncentrere tiden til de relevante lærere. 
Almen daglig skole-hjem-tid er en forpligtelse hos alle - ligger i 
forberedelsen. 
 
Udtryk for, at tiden til klasselærerrollen ikke er fyldestgørende. 
 

 

Sagsbehandling 
Til dette punkt skal fremsendes 
ønske om at bruge en aktuel 
medlemssag til sparring og til at 
gøre os klogere. Den aktuelle sag 
kan udspringe af dialog på tværs 
eller komme fra FU. Der kan til evt. 
udtales ønske om at få en sag på 
til det kommende KS-møde 

     

      

Meddelelser      

Trepartsforhandlingerne 10     

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1gbK-0XX5kLhNPsa610Sq_eS7vl12Nm6b/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1gbK-0XX5kLhNPsa610Sq_eS7vl12Nm6b/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1nm7muWdCDdWQymeoSq5CdKLH9_hm242I/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1nm7muWdCDdWQymeoSq5CdKLH9_hm242I/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1nm7muWdCDdWQymeoSq5CdKLH9_hm242I/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true


GF 2024 

Køreplan for GF - kreds 
10.docx 

5     

      

Meddelelser på lydfil fra Thomas      

      

Evt. + punkter til næste møde      

GF, TR-valg, Økonomi      

Skoleplan 2024-25      

      

 

 

 

 

Punkter til dagsordenen: 

8-8.15: løs snak og morgenmad. 

 

Godkendelse af referat 

 

Relevant på skolerne fra facebook/andet kommunikationsforum: Oprette facebookgruppe/andet kommunikationsforum til KS, hvor TR kan stille 

lokale, relevante spørgsmål og få sparring - både af den brede kreds og fra FU. Fordelen er, at alle kan læse ind i det tema og være opdateret 

på samme tid. Dette kan resultere i, at temaet er relevant at tage op på KS-møde til yderligere drøftelse og udfoldelse med beslutning om 

handling. 

Punkter til dagsordenen:  

 

● Temadrøftelse om årets relevante udviklingstemaer/politiske temaer/GS-temaer: Inklusion, Co-teaching, meningsfulde teams, Mini-MUS 

hvert kvartal, indskrivningsmodellen osv. 

 

https://docs.google.com/document/d/1EdwSp89kxKj72agOZ4sMO8fcz5HcS8Ib/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1EdwSp89kxKj72agOZ4sMO8fcz5HcS8Ib/edit?usp=sharing&ouid=100178575782587030936&rtpof=true&sd=true


● DLF/GLF-relevant til udvikling: medlemskommunikation, GLF-arrangementer, “Faglig klub” eller lignende, udvikling af lærernes 

debatrum, lyttemøder osv. 

 

● Administration af Lokalaftale - teknisk aftalestyring: skemaer, opgaveoversigter, forberedelsespuljen ift. teamsamarbejde, håndtering af 

overarbejde, merarbejde, kompetenceudvikling osv. 

 

● Sagsbehandling - blive klogere på, hvordan vi gør: enkeltsager drøftes ikke som sådan, men enkeltsager kan danne eksempel for vores 

udvikling til bedre sagsbehandling; alle bliver klogere på det til næste gang. Ønske om punkt til sagsbehandling skal ske på evt. til et 

KS-møde til behandling på kommende møde eller minimum inden der sendes dagsorden ud (torsdagen inden KS-mødet).. 

 

● Meddelelser: både fysiske og som lydfiler med info på facebook/andet fællesrum fx.: politisk kontakt/indflydelse, MED-relevant, DLF-

info, Arbejdsmiljø, HV-info,  

 

Evt. 

 

Nyt fra skolerne afskaffes. 

 
 

 


